
Р А Й О Н Н А   И З Б И Р А Т Е Л Н А   К О М И С И Я   Р У С Е 
 
 
ПРОТОКОЛ № 2 

от проведено заседание на РИК Русе 
 

 Днес, 20.08 2014г., в зала № 2 на Община Русе се проведе заседание на РИК Русе 
при следния дневен ред: 
 

1 Разглеждане на входяща кореспонденция. 
 
Докладва: Д. Дивчева 

 
2. Разни. 

 
ПРИСЪСТВАТ всички членове на комисията - Десислава Дивчева, Виолета 

Петрова, Тодорина Михайлова, Йордан Димитров, Боряна Рускова-Салимова, Севил 
Караманова, Яна Бозушка, Светломир Коцев, Стефан Бонев, Юлий Петров, Надежда 
Енчева, Мирослава Маркова, Роберт Калустян, Петър Карасимеонов  и Орлин Симеонов 
 

Заседанието е открито в 17.15 ч. от Десислава Дивчева – председател на комисията.  
Протоколът се води от Яна Бозушка – член на РИК Русе. 

 
ПРЕДС. Д. ДИВЧЕВА: Открива заседанието на РИК Русе при наличие на изискуем 

кворум. Запознава присъстващите членове на комисията с проекта за дневен ред. 
Няма допълнения към предложения проект за дневен ред. 
 
Преминава се към разглеждане на всички точки от дневния ред. 
 
1.  Доклад на входяща кореспонденция в РИК Русе. 

 
1.1. Писмо, вх. № 1/18.08.2014г. на Кмета на Община Сливо поле, относно 

технически екип ,места за поставяне на агитационни материали, места за обявяване на 
избирателни списъци ,образуване на избирателни секции и списък с адресите им..  
 

 
 
1.2. Писмо, вх. № 2/ 18.08. 2014г. на Кмета на Община Борово, относно технически 

екип образуване на избирателни секции и списък с адреси им.  
 
 
 
1.3. Писмо, вх. № 3/ 18.08.2014г. на Кмета на Община Две могили , относно 

технически екип ,места за обявяване на избирателни списъци ,образуване на избирателни 
секции и списък с адреси им . 

 
 
 
1.4. Писмо, вх. № 4/ 18.08.2014г. на Кмета на Община  Иваново, относно образуване 

на избирателни секции и списък с адресите им. 
 
 



1.5. Писмо, вх. № 5/ 20.08.2014г. на Кмета на Община  Борово, относно определяне 
на местата за обявяване на избирателните списъци. 

 
1.6. Писмо, вх. № 6/ 20.08.2014г. на Кмета на Община  Иваново , относно 

определяне на местата за поставяне на агитационни материали и избирателни списъци. 
 
1.7. Писмо, вх. № 7/20.08.2014г. на Областна администрация ,относно 

организационно-техническа подготовка за изборите на 05.10.2014 за НС 
 
1.8. Писмо, вх. № 8/20.08.2014г. на Кмета на Община Ветово, относно места за 

поставяне на агитационни материали, места за обявяване на избирателни списъци, 
образуване на избирателни секции и списък с адреси им; 

Възражение на Баки Басри Солак- председател на ПП ”ДПС”относно заповед № 
509/13.08.2014г.за образуване на избирателни секции на територията на Община  Ветово и 
становището на Кмета. 

 
Д.Дивчева: Според чл.8 ал.3 от ИК Кмета е длъжен да предостави подходящи 

помещения за образуване на избирателните  секции,които да осигурят нормалното 
протичане на изборният ден ,без да е упоменато дали да са в частни или общински имоти. 
            Юлии Петров:Заповедта на  Кмета за образуване на избирателни секции в Община  
Ветово е законосъобразна. 
            Светломир Коцев: Кмета е целесъобразно е създал секцията ,без да на нарушава 
ИК. 

Виолета Петрова: Кмета  има алтернатива да намери по-подходящ имот на 
територията на Общината, който да не е на посоченото място. 

Мирослава Маркова: В правомощията на кмета е да определя местата на секциите. 
Надежда Енчева: Не е основателна жалбата .Кмета  е в правомощията си сам да 

определя местата за образуване на секциите. 
Севил Караманова:В малките населени места СИК се образуват в централните им 

части. В случая тази избирателна секция 18 е образувана в частен имот в малка уличка в 
края на селото и не знам достъпа до нея е по улеснен ,както твърди Кмета. 

 
 
Председателя подлага на гласуване  - оставя жалбата без уважение : 
Гласували 14 човека(Стефан Бонев отсъства ) 
Гласували „ЗА“ -12 
Гласували  „ПРОТИВ“ -2 (Виолета Петрова и Севил Караманова) 
 
Прие  се решение №4 20.08.14г., с което се оставя без уважение възражението. 
 
 
2. Разни 
Д.Дивчева :Предлагам за гласуване проект за решение относно определяне общият 

брой на членове на СИК в Област Русе при провеждане на изборите за НС на 
05.10.2014г.За секции с до 500 избиратели включително 5 членове , за секции с над 500 
избирателя до 7 членове ,но не по малко от 5. 

Гласували – 14 
Гласували за – 4 (Десислава Дивчева, Петър Карасимеонов, Роберт Калустян и Яна 

Бозушка) 
Гласували против – 10  
 



Прие се решение №5/20.08.2014г.,с което се реши състава на СИК включително 
председател ,зам.председател и секретар да е за секции до 500 избирателя 7 /седем/членове 
и над 500 избирателя 9 /девет/членов. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Няма направени нови предложения за обсъждане от РИК Русе. 

  
Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 18.00 часа. 

 
 
 
 
ПРЕДСЕДАТЕЛ: 
Десислава Дивчева 
 
СЕКРЕТАР:  
Виолета Петрова 


